
Referat for bestyrelsesmøde i ejerforeningen Bangsbo Bakker d. 23. marts 2022 

Til stede er: Sune Lund-Laursen, Marta Laczek Nielsen, Ole Petersen, Morten Roswall og Nya Monsrud 

 
Følgende punkter fra dagsorden blev behandlet:  
 

1. Konstituering af bestyrelsen 
Det blev valgt at Marta Laczek Nielsen bliver næstformand i bestyrelsen. Derudover, at Ole Petersen 
varetager opgaven som foreningens kasserer og Nya Monsrud opgaven som bestyrelsens sekretær. 
 

2. Ordinær Generalforsamling 
Vi afventer datoer fra Peter (Laros) om mulige datoer for den ordinære generalforsamling i april 2022. 
Når dato for generalforsamlingen er fundet, udsender Laros indkaldelse og dagsorden til beboer i 
Bangsbo Bakker.  
 

3. Hjemmesiden Bangsboparken.dk 
Der blev foretaget en kort gennemgang af hjemmesiden Bangsboparken.dk.  
I øjeblikket ligger alle dokumenter (referater, regnskaber og aktuelle sager) på hjemmesiden 
tilgængelige uden brug af log in. Det skal overvejes om dette skal ændres bl.a. i overensstemmelse med 
gældende GDPR-regler. 
 
For at forbedre hjemmesiden vil bestyrelsen sørger for at holde den opdateret med de seneste referater 
fra både bestyrelsesmøder, generalforsamlinger, budgetter, aktuelle sager m.m. 
Derudover blev det aftalt, at der fremadrettet skal udsendes nyhedsbrev pr. mail (efter behov) til 
beboer i Bangsbo Bakker, så de er bedre informeret om de tiltag der sker.  
Derudover vil der gennem nyhedsbrevet også forsøges at motivere til mere socialt sammenhold fx 
fælles arbejds-/havedag.   
 
Det blev ligeledes aftalt, at bestyrelsen fremadrettet vil byde nye beboer i Bangsbo Bakke velkommen 
ved et personligt møde, hvor de vil få udleveret diverse information om grundejerforeningen samt login 
til hjemmesiden. 
Ole udarbejder velkomstbrev.  
 

4. Skurprojekt 
Sune gav en kort opdatering af, hvor vi står i processen i forhold til skurprojektet.  
Det har været lidt på standby i forbindelse med Covid19 samt konstituering af ny bestyrelse.  
Den nye bestyrelse vil arbejde videre med mulige løsninger på projektet.  

 

5. Eventuel 
Kirsten Mørk-Jensen har spurgt ind til regulering af lystænding ved ejerlejlighederne i Bangsbo Bakker, 
da hun ikke mener belysningen er indstillet korrekt. 
Sune undersøger, om der er en fælles indstilling for belysningen ved ejerlejlighederne.    


